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Rozmowy na temat przyszłości tras biegowych na Kubalonce ciągną się już od dłuższego
czasu. Temat Kubalonki wrócił we wtorek (21.03). W Wiśle odbyło się posiedzenie Komisji
Rady Powiatu Cieszyńskiego, wraz z zaproszonymi gośćmi, podczas którego omówiono
kwestie potencjału i możliwości wykorzystania tras biegowych na tym terenie. Fot. MSZ
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